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Actualitat

El Ple municipal acorda ampliar les prescripcions per a l'aprovació
definitiva del projecte d'urbanització de Can Bages

Dimecres 1 de març de 2006
Durant el Ple municipal del mes de febrer, que es va celebrar ahir al vespre, tots els
grups municipals, excepte el PP, que no va assistir a l'acte, van aprovar l'ampliació
de les prescripcions per a l'aprovació definitiva del projecte d'urbanització del Pla
Parcial de Can Bages. Aquesta ampliació ha estat promoguda pel grup socialista,
que va presentar al·legacions a l'aprovació inicial d'aquest projecte, així com una
proposta de resolució. D'aquesta manera, l'estudi de seguretat de les obres
contemplarà l'impacte que aquestes puguin tenir sobre la xarxa viària, i es farà un
altre estudi sobre l'impacte que el funcionament del futur polígon industrial tindrà
sobre la xarxa viària. També es prioritzaran, dins del calendari d'execució de les
obres, les que afectin la circulació de la carretera B-124, especialment la rotonda
d'accés al polígon, haurà d'estar executada abans que la resta del polígon.
L'alcaldessa de Castellar, Montse Gatell, va qualificar com a "molt positiu el fet
que es facin tots els suggeriments necessaris, i que en aquest cas s'hagi arribat a
un acord comú entre tots els grups municipals", i va afegir que "tots els grups
tenim la responsabilitat de controlar totes les administracions implicades en el
desenvolupament del polígon". Jordi Permanyer, regidor de l'Àrea Econòmica, va
parlar en nom d'ERC per dir que "aquesta ampliació de les prescripcions no ha
d'implicar un endarreriment del procés d'urbanització de Can Bages". Pepe
González, regidor del PSC, es va mostrar preocupat "per l'impacte que pugui
tenir Can Bages. Voldríem tenir la connexió amb la C58 abans que es fes el
polígon". Per la seva banda, el regidor d'ICV-EUiA, Xavier Garcia, va explicar que,
malgrat estar en contra de la construcció del polígon, "creiem que la proposta és
interessant perquè el polígon es faci d'una forma millor". Amb l'abstenció
d'ICV-EUiA, durant el ple també es va portar a terme l'aprovació provisional de la
modificació puntual d'ajustos de les zones verdes de Cal Turuguet, on l'empresa
Establiments Viena SA hi ha d'instal·lar un local de restauració. Gemma Perich,
regidora de l'Àrea de Territori, va puntualitzar que "haurem de portar l'aprovació
provisional a la Comissió Territorial d'Urbanisme per a la seva aprovació
definitiva, i després podrem aprovar les llicències d'obra". Un cop aprovada la
llicència d'obres, l'empresa Viena disposarà d'un any de termini per posar en marxa
el nou local. Per altra banda, Jordi Roman, regidor de Joventut, va informar a tots
els grups municipals sobre el conveni que recentment l'Ajuntament de Castellar ha
signat amb la Secretaria de Joventut de la Generalitat per a la prevenció de la
violència entre els joves. Roman va explicar que "el projecte és una prova pilot,
que també es fa a Banyoles i Ripollet, i que pretén crear un model d'intervenció
per a la prevenció de tot tipus de violència juvenil, com el bullying o la
violència de genère". Jordi Permanyer va qualificar el projecte de "molt ambiciós,
que pretén definir un marc d'actuació futura sobre aquests tipus de violències"
. Ignasi Giménez, del grup socialista, es va mostrar molt satisfet amb aquesta
iniciativa conjunta de la Secretaria de Joventut i l'Ajuntament de Castellar del
Vallès.
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